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PROTOKÓŁ NR LXXV/2024 

 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 21 marca 2024 roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad LXXV sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 2:04 - 3:42) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła LXXV w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza Piotra 

Ćwikłę, sołtysów, zaproszonych gości, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie, oraz 

mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 

„kworum”. Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 9 radnych. Przewodnicząca 

Rady stwierdziła kworum umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy 

obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 3:43 - 4:04) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń 

stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła porządek obrad LXXV sesji Rady Miejskiej w 

Łobzie.  

Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Informacja Prokuratury Rejonowej w Łobzie o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na 

terenie Gminy Łobez w 2023 roku; 

6. Informacja Komendy Powiatowej Policji w Łobzie o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego oraz skuteczności działania Policji na terenie Gminy Łobez w 2023 roku; 

7. Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie ostanie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego Gminy Łobez w zakresie ochrony przeciwpożarowej 

w 2023 roku; 

8. Informacja Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego Związku OSP RP w Łobzie o 

działalności statutowej struktur OSP Gminy Łobez za rok 2023; 

9. Informacja Straży Miejskiej w Łobzie o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie Gminy Łobez w 2023 roku; 

http://www.bip.lobez.pl/
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10. Informacja Burmistrza Łobza o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie 

Łobez za rok 2023; 

11. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Łobzie za rok 

2023; 

12. Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Łobzie za rok 2023; 

13. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 r. oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją przedmiotowych zadań w 2024 roku; 

14. Informacja o lokalach mieszkalnych, w których wykonano remonty o wartości powyżej 

5.000 zł w roku 2023; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w obrębie 3 miasta Łobez przy 

ulicy Drawskiej 16; 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

oznaczonej nr 264 położonej w obrębie 2 miasta Łobez przy ul. Bocznej; 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Łobez na rok 2024; 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy 

domowej w gminie Łobez na lata 2024-2030; 

19. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

20. Informacje Przewodniczącej Rady; 

21. Komunikaty i informacje; 

22. Sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie za kadencję lat 

2018-2024; 

23. Wystąpienie Przewodniczącej Rady podsumowujące VIII kadencję Rady Miejskiej w 

Łobzie; 

24. Wystąpienie Burmistrza Łobza podsumowujące kadencję lat 2018-2024; 

25. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

(nagranie: 4:05 - 4:46)  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest 

protokół Nr 74 z sesji, która odbyła się 28 lutego 2024 r. (sesja zwyczajna); 

Protokół został wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz przed dzisiejszymi obradami. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 9, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 6. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół z poprzedniej 

sesji. 

Ad. 4 Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 4:47 – 5:22)  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 5 Informacja Prokuratury Rejonowej w Łobzie o stanie przestępczości i jej zwalczaniu 

na terenie Gminy Łobez w 2023 roku; 

 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 5:26 - 5:53) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 6 Informacja Komendy Powiatowej Policji w Łobzie o stanie bezpieczeństwa  

i porządku publicznego oraz skuteczności działania Policji na terenie Gminy Łobez w 2023 

roku; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 5:54 – 6:31) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

 

Ad. 7 Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie ostanie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego Gminy Łobez w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 

2023 roku; 

 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 6:32 – 7:12) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

 

Ad. 8 Informacja Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego Związku OSP RP w Łobzie  

o działalności statutowej struktur OSP Gminy Łobez za rok 2023; 

 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 7:13 – 7:53) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

 

 

Ad. 9 Informacja Straży Miejskiej w Łobzie o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Gminy Łobez w 2023 roku; 

 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 7:54 – 10 :18) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Radna Krystyna Bogucka oraz Inspektor Straży Miejskiej w Łobzie 

Leszek Bryczkowski. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 10 Informacja Burmistrza Łobza o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w 

Gminie Łobez za rok 2023; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 10:19 – 10:59) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

 

Ad. 11 Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Łobzie za rok 

2023; 

Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ono załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 11:00 – 11:20) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 12 Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Łobzie za rok 2023; 

Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ono załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 11:21 – 47:20) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Dyrektor CUS w Łobzie Dorota Skólmowska; Przewodnicząca Rady 

Joanna Sienkiewicz; Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski; Radna Krystyna Bogucka; Burmistrz 

Łobza Piotr Ćwikła; Radny Marek Rokosz; Radny Mariusz Wiiatyk; Pytanie w dyskusji zadała 

Radna Wiesława Romejko, Odpowiedzi udzieliła Dyrektor CUS w Łobzie Dorota Skólmowska; 
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Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 13 Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 r. oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją przedmiotowych zadań w 2024 roku; 

Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ono załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 47:21 –55:54) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytanie w dyskusji zadały: Radna Wiesława Romejko i Przewodnicząca Rady Joanna 

Sienkiewicz. Odpowiedzi udzieliła Dyrektor CUS w Łobzie Dorota Skólmowska.  

Więcej Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 14 Informacja o lokalach mieszkalnych, w których wykonano remonty o wartości 

powyżej 5.000 zł w roku 2023; 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 55:55 – 56:20) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w obrębie 3 miasta Łobez przy ulicy 

Drawskiej 16; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 56:21 – 58:18) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 9, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 6; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w obrębie 3 miasta Łobez przy ulicy Drawskiej 16; 
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UCHWAŁA NR LXXV/500/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej 

w obrębie 3 miasta Łobez przy ulicy Drawskiej 16; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr 

264 położonej w obrębie 2 miasta Łobez przy ul. Bocznej; 

 Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 58:19 – 1:00:02) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 9, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 6; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr 

264 położonej w obrębie 2 miasta Łobez przy ul. Bocznej; 

 

UCHWAŁA NR LXXV/501/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr 264 położonej w obrębie 2 miasta Łobez 

przy ul. Bocznej; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 17 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Łobez na rok 2024; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:00:03 – 1:10:52) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Radna Wiesława Romejko; Kierownik Wydziału Infrastruktury 

Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska; Przewodniczący Komisji Budżetowej 

Mariusz Wijatyk; Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła. 

Więcej głosów nie zabrano. 



7 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 19, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 6; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobez na rok 2024; 

 

UCHWAŁA NR LXXV/502/2024 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobez na rok 2024;- stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 18 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia gminnego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej 

w gminie Łobez na lata 2024-2030; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:10:53 – 1:17:16) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytanie w dyskusji zadała: Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Centrum 

Usług Społecznych w Łobzie Dorota Skólmowska. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 9, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 6; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie uchwalenia gminnego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej w gminie 

Łobez na lata 2024-2030; 
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UCHWAŁA NR LXXV/503/2024 

w sprawie uchwalenia gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony 

osób doznających przemocy domowej w gminie Łobez na lata 2024-2030; - stanowi 

załącznik do protokołu. 

Przerwa – 10 minut 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz po przerwie i sprawdzeniu kworum wznowiła obrady  

LXXV sesji Rady Miejskiej w Łobzie. 

Ad. 19 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 1:19:42 – 1:19:55) 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje bądź zapytania. 

Zgłoszeń nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 19.  

 

Ad. 20 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 1:19:56 – 1:23:57) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała o spotkaniach w których brała udział 

w okresie międzysesyjnym. Następnie w imieniu własnym oraz Radnych Rady Miejskiej w 

Łobzie, zaprosiła do udziału w ostatniej 76. sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Łobzie w dniu 

18 kwietnia br. o godz. 9:00.  

 

Ad. 21 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 1:23:57 – 1:36:05) 

Dyrektor Centrum Usług Społecznych w Łobzie Dorota Skólmowska poinformowała, że od  

1 kwietnia br. Centrum Usług Społecznych już w całości zostanie przeprowadzone do budynku 

przy Placu Spółdzielców.  

Radna Wiesława Romejko w imieniu stowarzyszenia Kobiet „Nurt” zaprosiła mieszkańców do 

udziału w pogaduchach nad Regą w dniu 23.03.br. 

Radna Krystyna Bogucka zapytała jaki jest odzew w sprawie pisma Radnych skierowanego do p. 

Marszałka w sprawie dramatycznego stanu dróg: Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz 

poinformowała, że p. Marszałek odpowiedział, iż z uwagi na czas kampanii wyborczej spotkanie 

w tej sprawie odpędzie się po wyborach. Głos w tej sprawie zabrali: Z-ca Burmistrza Łobza 

Tomasz Sobolewski, Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk oraz Burmistrz 

Łobza Piotr Ćwikła.  

Więcej komunikatów nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 21. 

 

Ad. 22 Sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie za kadencję 

lat 2018-2024; 
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Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Było 

ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:36:06 – 2:13:47) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. Następnie zgodnie z prośbą 

Przewodniczących Komisji, odczytała przedłożone sprawozdania.   

 

Dziękując za współpracę głos w dyskusji zabrali: Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich 

Marek Rokosz. Radna Krystyn Bogucka, Radny Zbigniew Pudełko, Radny Antoni Kużel, Sołtys 

Sołectwa Łobżany Grzegorz Piotrowicz, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz.  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję.  

 

Ad. 23 Wystąpienie Przewodniczącej Rady podsumowujące VIII kadencję Rady Miejskiej 

w Łobzie; 

Sprawozdanie w powyższym zakresie Państwo Radni otrzymali na piśmie – załącznik do 

protokołu.   

(nagranie: 2:13:48 – 2:28:24) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poprosiła wszystkich o powstanie i uczczenie minutą 

ciszy pamięć zmarłych śp. Bogdana Góreckiego i śp. Waldemara Zakrzewskiego Radnych Rady 

Miejskiej w Łobzie VIII kadencji Rady. 

Następnie przedstawiła Radzie sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Łobzie VIII 

kadencji lat 2018 – 2024. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję.  

 

Ad. 24 Wystąpienie Burmistrza Łobza podsumowujące kadencję lat 2018-2024; 

(nagranie: 2:28:25 – 3:25:45) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Podsumowanie kadencji lat 2018-2024 Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła przedstawił w formie 

elektronicznej prezentacji. 

W dalszej części obrad Radny Adam Borowski dziękując za współpracę, przypomniał, że na 

jego wniosek i za zgodą p. Burmistrza - Rada Miejska w Łobzie ustanowiła w drodze uchwały 

pomnik przyrody jakim jest Dąb Czerwony. Na tamten czas łobeski Dąb był drugim dębem 

czerwonym w Polsce.  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję.  

 

Ad. 25 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 3:25:46 - 3:25:56)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła LXXV sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 12:42  
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(Płyta CD z nagraniem oraz konwersją zapisu audio na tekst LXXV sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 

 


